

《单词百科:infrared是什么意思?infrared怎么发音?infrared的解释和用法》

英语单词infrared是什么意思?infrared怎么读?infrared怎么发音?简答网为您整理了infrared的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



infrared怎么读

infrared的读音:[nfr red]

infrared的意思

1、adj.红外线的;

infrared的相关词组

- 1、infrared rays [医] 红外线;
- 2、infrared ray 红外线;赤外線;

3、infrared light 红外光;

4、infrared spectrum 红外线谱;

infrared的近义词

1、X-ray n.X射线;X光(片);

2、electromagnetic adj.电磁的;

3、infrared light 红外光;

4、ultraviolet adj.紫色的;紫外线的;产生紫外线的;

infrared的双语例句

1、Infrared spectroscopy shows that grafting of aromatic group on the molecular chain of CPP is successful.

红外谱图表明,在原来的CPP分子链上接上了芳环基团.

2、The system consists of sampling system and a multicomponent infrared gas analyzer.

该系统由取样系统和多组分红外分析仪组成.

3、Finally, the practice effect nonuniformity adjustment to infrared image is introduced.

最后,对红外图像不均匀性校正研制实用效果进行了评述.

4、Infrared detectors have many uses.

红外探测器有多种用途.

5、The world would look eerily different if human eyes were sensitive to infrared radiation.

如果能感受到红外线的话,这世界看上去将十分不同,而且恐怖.

6、We opened in 2006, franchised household appliances, Oxygen Machine, infrared health instrument, accessories, handicrafts.

本店2006开张,专营家用电器、活氧机、红外保健仪、装饰品、手工艺品等.

7、Methodology: A systematic framework for pyroelectric infrared imaging based on the crystal valve modulation is constructed.

方法:

构造一个基于液晶阀调制的热释电成像的系统,在该系统上进行关键技术的实验研究.

8、Infrared is widely used in industry and medical science.

红外线广泛应用于工业和医学科学.

9、The grafting characteristics and graft ratio were investigated using infrared (IR) and thermogravimetric analysis (TGA) .

采用 红外 分析和热失重分析的方法研究了接枝状态和 接枝率.

10、A new type of infrared intelligent DC high voltage generator was introduced.

提出了一种新型的红外式的智能直流高压发生器.

11、The data transmission aspect supports infrared, the blue tooth, the data line three transmission modes.

数据传输方面支持红外, 蓝牙, 数据线三种传输方式.

12、The infrared incepting program went into interrupt after the timer was time out.

红外接收程序在定时时间到后进入中断.

13、Objective: Investigate the infrared radiative intensity on Mingmen (GV 4) in normal state.

目的: 探讨在自然条件下命门穴处的红外辐射的强度.

14、In infrared light, shorter wavelengths look blue, and longer wavelengths appear red.

红外光谱系中, 短波长呈蓝色, 长波长呈红色.

15、Infrared spectrum of polysiloxane thin film on solid can be obtained with FTIR meter.

在固体表面上,硅烷薄膜的红外光谱能够用傅里叶红外光谱仪得到.

16、The technology of infrared photography has advantages as informative, objective

and rapid, etc.

风口红外成像测试具有信息量大、直观、快捷的特点.

17、The imaging quality of infrared imaging devices is severely effected by the defects.

疵点的出现严重地影响了红外摄像器件的成像质量.

18、An infrared method for the determination of carbon content in alloys was developed.

应用高频红外碳硫仪测定钛合金中碳的含量.

以上是简答网为您整理的infrared怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于infrar

ed的用法、infrared的释义、i

nfrared的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/infrared>

